438 Great Northern Way, Vancouver B.C. Canada V6B 2W6

各位主內的兄弟姊妹:

遵從溫哥華總主教「疫症流行中的聖周」指引,在聖周和逾越節三日慶典內,將舉行沒有會眾參與的彌撒和禮儀。讓我分享一些指引重點如下:

2020年聖周和逾越節三日慶典指引

- 1. 所有聖周和逾越節三日慶典的彌撒獻祭和禮儀,將在電視或互聯網上直播,但不可預先錄影及播放。
- 2. 堂區主任司鐸主持「沒有信友親身參與的」聖周及逾越節三日慶典禮儀。在彌撒和 禮儀舉行期間,聖堂必須對外關閉。在沒有彌撒和禮儀的時間,聖堂將保持開放, 供信眾私下祈禱之用。但仍要遵行人流管制,社交隔離,和個人衛生的必要程序。
- 3. 在聖周和逾越節三日慶典內的彌撒和禮儀,有許多儀式已被省略,我們堂區的彌撒 和禮儀,將遵從溫哥華總主教的指引進行網上直播。

基督苦難主日(聖枝主日)四月五日

 已祝聖的聖枝將會從聖枝主日,4月5日中午12時開始,直至4月8日(星期三)黃昏, 在聖堂大堂派發。教友請確保在拿取聖枝期間,仍需保持社交距離。

救主受難紀念 (聖周五) 四月十日

 鼓勵信眾將十字聖架/十字苦架,放在自己家中的適當位置,讓大家能在救主受難 紀念中一起共融地為受難的主基督而祈禱。信眾可以曲膝或深度鞠躬來恭敬十字 聖架/十字苦架,尤其在禮儀直播期間進行。

至聖之夜逾越節守夜禮 四月十一日

- 當晚的聖洗禮儀, 只舉行「信眾更新領洗誓諾」。今年逾越節守夜禮中, 嚴禁舉行入門聖事及/或接受共融(聖體)聖事。聖事將延伸至五旬節主日之後, 因應新冠肺炎的疫程才決定舉行日期。
- 逾越節守夜禮中,鼓勵信眾們一起共融祈禱,並在家中置備蠟燭,並可在相應的 禮儀中燃點。

438 Great Northern Way, Vancouver B.C. Canada V6B 2W6

2020年聖周和逾越節三日彌撒聖祭直播

聖方濟堂將舉行聖周和逾越節三日廣東話及國語彌撒聖祭直播。教區亦將提供所有英語 彌撒聖祭直播,彌撒聖祭將由總主教Michael Miller於玫瑰主教座堂舉行。詳情公布如下:

2020 年聖周和逾越節三日 彌撒聖祭直播時間表	聖方濟堂 (廣東話&國語) https://youtu.be/gVZH3vVi7 Zg	玫瑰主教座堂 (英語) https://www.youtube.com/ch annel/UCIX1oCA9Bi6MBd WEX6FfbzA
聖枝主日(四月五日)	9:00am	11:00am
聖油禮(四月八日)	沒有直播	10:30am
聖周四 - 主的晚餐 (四月九日)	7:30pm	7:30pm
聖周五-救主受難紀念(四月十日)	3:00pm	3:00pm
至聖之夜逾越節守夜禮(四月十一日)	9:00pm	9:00pm
耶穌復活主日(四月十二日)	9:00am	11:00am

通訊方法

以下方法是提供給大家,鞏固我們堂區的通訊。我感激許多堂區教友們都能參與聖方濟堂的網上主日彌撒聖祭,下載聖方濟堂的電話應用程式、登記聖方濟堂的臉書、參與「與李神父有個約會」網上交談,及進入聖方濟堂的網頁,瀏覽每週的堂區通訊。鼓勵大家能與我們保持聯繫,並與家人及其他教友一起分享,尤其是在聖周和逾越節三日這重要節日中。

聖方濟堂網頁及	http://sfx.rcav.org/
聖方濟堂電話應用程式	Android: https://play.google.com/store/apps/details?id=church.sfx.news iOS: https://apps.apple.com/us/app/sfx-parish/id1470032248?ls=1
主日彌撒聖祭的直播	https://youtu.be/gVZH3vVi7Zg
「與李神父有個約會」	10:30am 談天室: <u>https://us04web.zoom.us/j/641013180</u>
每主日 10:30am & 11:20am	11:20am 國語談天室: <u>https://us04web.zoom.us/j/3406036913</u>
聖方濟堂臉書	https://www.facebook.com/sfxparish/videos/240167557110840/
網上主日奉獻	https://rcav.org/sunday-offering/

願你及你的家人們在聖周中主寵滿盈!

支部格—

耀漢小兄弟會志雄神父 天主教聖方濟堂主任司鐸 二0二0年四月二日 Dear Brothers and Sisters in Christ,

April 02nd, 2020

Observing Archbishop Miller Guidelines for Holy Week & Triduum 2020 based on the Decrees in Time of Covid-19, public celebration of Masses and Liturgies is suspended for Holy Week and the Triduum. I share some Guideline highlights as follows:

Guidelines for Holy Week & Triduum 2020

- 1. All Masses and services of Holy Week and the Triduum maybe livestreamed, but are *not* to be pre-recorded.
- 2. During the celebration of the Mass and Services of Holy Week, church must be closed to the general public. Outside of the actual celebration of the Liturgies, church may remain open during Holy Week and the Triduum for private prayer of the faithful, always respecting the limit of the persons present and necessary procedures for social distancing and sanitation.
- 3. There are many Rituals are omitted during Holy Week and the Triduum celebration, our parish livestreamed mass will follow Archdiocese of Vancouver Guideline.

Palm Sunday (April 05th, 2020)

• Blessed palms will be distributed in church lobby after 12 noon on Sunday, April 05th to Wednesday, April 08th evening. Ensuring social distancing during palms collection.

Good Friday (April 10th, 2020)

• Faithful are encouraged to place a Cross/Crucifix in an appropriate place in their home as they unite themselves in prayer to the celebration of the Passion of the Lord. This Cross/Crucifix maybe venerated with a genuflection or profound bow, especially at the corresponding time in a livestreamed Liturgy.

Easter Vigil (April 11th, 2020)

- Baptismal Liturgy, the Renewal of Baptismal Promises alone is carried out. The celebration of the Sacraments of Initiation and / or Reception into Full Communion must not take place at the Easter Vigil this year. Delays extending beyond Pentecost are possible depending on the prevailing situation regarding the coronavirus.
- As Faithful unite in prayer with the celebration of the Easter Vigil, they are encouraged to have a candle available in their home. They may light their candles at the corresponding ritual times.

438 Great Northern Way, Vancouver B.C. Canada V6B 2W6

Livestream Masses During Holy week & Triduum 2020

St Francis Xavier Parish will livestream all Cantonese & Mandarin Masses and Services during Holy Week and Triduum. Archdiocese will provide livestreams all English Masses and Services from Holy Rosary Cathedral celebrated by Archbishop Miller. Detailed schedule as follows:

Holy Week & Triduum 2020 Schedule	St. Francis Xavier Parish (Cantonese & Mandarin) https://youtu.be/gVZH3vVi7Zg	Holy Rosary Cathedral (English) https://www.youtube.com/channel/ UCIX1oCA9Bi6MBdWEX6FfbzA
Palm Sunday (April 05 th)	9:00am	11:00am
Chrism Mass (April 08 th)	N/A	10:30am
Holy Thursday (April 09 th)	7:30pm	7:30pm
Good Friday (April 10 th)	3:00pm	3:00pm
Easter Vigil (April 11 th)	9:00pm	9:00pm
Easter Sunday (April 12 th)	9:00am	11:00am

Means of Communication

There are several ways to strengthen our communication. I appreciated parishioners to participate SFX Online Sunday mass, sign up for SFX Phone Applications, SFX Facebook, participate "Meeting with Fr. Ly" chatline through Zoom and visit our SFX Website for Sunday Bulletin. I encourage you to keep in touch with us and share with your family members and other parishioners especially during Holy Week & Triduum.

SFX Website	http://sfx.rcav.org/
SFX Phone Application	Android: https://play.google.com/store/apps/details?id=church.sfx.news iOS: https://apps.apple.com/us/app/sfx-parish/id1470032248?ls=1
SFX Online Masses	https://youtu.be/gVZH3vVi7Zg
Meeting with Fr. Ly Chatroom	10:30am Chatline: https://us04web.zoom.us/j/641013180
10:30am & 11:20 Every Sunday	11:20am Mandarin Group Chatline: https://us04web.zoom.us/j/3406036913
SFX Facebook	https://www.facebook.com/sfxparish/videos/240167557110840/
Sunday Offering	https://rcav.org/sunday-offering/

May you and your family have a blessed Holy Week

Fr. Joseph Ly, CSJB

St. Francis Xavier Parish Pastor